
Protokół Nr 6.2019 

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, 

 która odbyła się w dniu 30 maja 2019r. 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych. 

 Stan rady - 15 

W sesji wzięło udział 15 radnych. 

1. Joanna Sapieżyńska 

2. Irena Kiryluk 

3. Irena Szymaniuk 

4. Walentyna Szimoniuk 

5. Michał Kot 

6. Mikołaj Rybak 

7. Mikołaj Leoniuk 

8. Jan Czmiel 

9. Jerzy Karpiuk 

10. Andrzej Karpiuk 

11. Mikołaj Czykwin 

12. Wiktor Kendyś 

13. Mikołaj Holonko 

14. Aleksy Troc 

      15. Nina Oksentiuk 

 W obradach ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Leon Małaszewski - Wójt Gminy, 

2. Pani Anna Kulik - Skarbnik Gminy, 

3. Pan Mikołaj Ławrynowicz - Sekretarz Gminy 

4. Pani Nina Dobosz – Karpiuk- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dubiczach Cerkiewnych 

5. Pani Mirosława Gawryluk – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

6. Pani Mirosława Iwaniuk – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu  i Rekreacji 

7. Pani Mirosława Siemieniuk Morawska – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej 

8. Pani Bożena Masalska  

Sołtysi: 

1. Halina Kot 

2. Piotr Sajewicz 

3. Jan Sajewicz – Pietroczuk 



4. Maria Niczyporuk 

 

      Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12:10 otworzył  6 zwyczajną Sesję 

Rady Gminy. Stwierdził obecność 15 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych 

uchwał. Przywitał zaproszonych gości, Wójta Gminy, radnych  oraz wszystkich pozostałych 

uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i gości uczestniczących w obradach stanowią 

załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał  porządek obrad, który brzmi 

następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Raport o stanie gminy: 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy za 2018 rok. 

b) debata nad raportem. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne wotum zaufania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

 b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

c)  odwołania Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

d) powołania  Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

e) wprowadzenia opłaty targowej. 

f)  zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-2035. 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie 6 Sesji Rady Gminy.      

Przewodniczący Rady  zwrócił się do Rady Gminy  o zgłaszanie ewentualnych wniosków, 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad, a następnie zaproponował usunięcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła  porządek obrad wraz ze zgłoszonymi 

poprawkami w następującym brzmieniu: 



Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Raport o stanie gminy: 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy za 2018 rok. 

b) debata nad raportem. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne wotum zaufania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

 b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

c)  odwołania Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

d) powołania  Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

e)   zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-2035. 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie 6 Sesji Rady Gminy.  

Do punktu 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na stoliku 

protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub uwagi 

będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

 Do punktu 4 

Wójt Gminy Leon Małaszewski przedstawił raport o stanie gminy za 2018 rok. Na wstępie 

poinformował, że opracowanie  raportu i przedstawienie raportu radnym jest nowym zadaniem i 

wynika z art. 28aa ust.1 znowelizowanej ustawy o samorządzie gminnym. Celem przygotowania 

raportu było uzyskanie wglądu w sytuację społeczno – gospodarczą gminy. Raport zawiera analizę 

funkcjonowania gminy w następujących obszarach: sytuacja finansowa, sytuacja demograficzna, 

inwestycje gminne i inne zadania zrealizowane na terenie gminy, warunki życia mieszkańców, 

zagospodarowanie przestrzenne, oświata i kultura. W 2018r. realizowane były zadania inwestycyjne 

oraz projekty z udziałem środków unijnych na łączną kwotę 2 246 653,89zł. Na zakończenie 

swojego wystąpienia wójt zwrócił się do radnych z prośbą o zaakceptowanie raportu i podjęcie 

uchwały o udzieleniu wotum zaufania wójtowi gminy. Po wystąpieniu wójta rozpoczęła się 

dyskusja na temat przedstawionego raportu. W trakcie dyskusji radna Joanna Sapieżyńska zwróciła 



się z zapytaniem o zaległości za odbiór odpadów komunalnych wynoszące zgodnie z raportem 

1542,60zł. W odpowiedzi na zapytanie Pani Skarbnik Anna Kuli odpowiedziała, że zaległości 

zawsze występują, ale są stosunkowo niewysokie. Gmina w każdym przypadku stara się 

wyegzekwować zaległe należności. Pan radny Aleksy Troc zwrócił uwagę na stale wzrastające 

koszty funkcjonowania oświaty oraz konieczność podjęcia różnorodnych działań w celu poprawy 

tej sytuacji, gdyż brak takich działań spowoduje w przyszłości poważne konsekwencje dla budżetu i 

funkcjonowania całej gminy. Wójt zgadzając się ze zdaniem radnego poinformował, że 

największym problemem funkcjonowania oświaty w gminie jest  demografia, czyli stały ubytek 

ilości uczniów. Niestety obowiązujące w zakresie oświaty przepisy prawne ograniczają możliwości 

podejmowania działań naprawczych i oszczędnościowych. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne wotum zaufania. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw- 0, wstrzymało się - 1 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy większością głosów  podjęła 

uchwałę: 

 

                                                          Uchwała nr 6.42.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne wotum zaufania. 

 

Do punktu 5  

do ppkt 1 

Przewodniczący Rady poprosił wójta o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu i 

sprawozdania finansowego za 2018 rok. Po przedstawieniu sprawozdania Przewodniczący 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono.  Projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 

                                                          Uchwała nr 6.43.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w  sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 



budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

do ppkt 2 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę RIO w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o 

przedłożonym przez wójta sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018r. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Michał Kot odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dubicze Cerkiewne z 

dnia 18 maja 2019r. dotyczącą wykonania budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok. 

Następnie odczytał on Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, w którym 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2018r. oraz 

sprawozdanie finansowe za 2018r. i wnioskuje jednogłośnie do rady Gminy Dubicze Cerkiewne o 

udzielenie  absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne. Głos zabrał po raz kolejny 

Przewodniczący rady gminy odczytując uchwałę RIO w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Dubicze Cerkiewne wniosku o udzielenie wójtowi 

absolutorium za 2018r. W tym momencie Przewodniczący zarządził dyskusję na temat wniosku 

Komisji rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi gminy. Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok i poddał pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 6.44.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne za 2018 rok 

do ppkt 3 

Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała o zmianie pracy i podziękowała radnym za współpracę. Wójt 

gminy również podziękował Pani skarbnik za wieloletnią współpracę. 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 6.45.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne. 

 

do ppkt 4 

Projekt uchwały w sprawie  powołania  Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do kandydatki na Skarbnika o zaprezentowanie swojej 

osoby. Pani Bożena Masalska w krótkim wystąpieniu opowiedziała o swojej dotychczasowej 



karierze zawodowej. 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 6.46.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

 

w sprawie powołania  Skarbnika Gminy Dubicze Cerkiewne.  

do ppkt 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 6.47.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

do ppkt 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne 

na lata 2019-2035. Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, 

projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 6.48.2018 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 30 maja 2019 rok 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-

2035.   

 

Do punktu 6 

Wójt gminy przedstawił sprawozdanie  z pracy w okresie między sesjami. Poinformował min., że w 



ramach funduszu sołeckiego rozstrzygnięto przetarg na dowożenie żwiru na drogi gminne. Ponadto 

podpisane zostało porozumienie na udział we wspólnym z innymi samorządami postępowaniu 

przetargowym dotyczącym wyłonienia dostawcy energii elektrycznej. Wójt poinformował też, że 

uczestniczył w obchodach powiatowych straży pożarnej oraz zaprosił do uczestnictwa w gminnych 

zawodach OSP w Dubiczach Cerkiewnych na 2 czerwca 2019r.  

Do punktu 7 

Realizując wniosek z poprzedniej sesji wójt poinformował, że gmina zamierza napisać wniosek o 

odbiór i utylizację folii po sianokiszonkach, ale przed złożeniem wniosku trzeba znać ilość folii 

przeznaczonej do utylizacji. Wobec tego zwrócił się z prośbą do radnych, aby przekazali taką 

informację rolnikom, a rolnicy zgłosili swoje potrzeby do urzędu gminy. Wójt poinformował też, że 

w Gminnej Bibliotece Publicznej została zatrudniona dodatkowa osoba na ½ etatu. 

Do punktu 8 

W sprawach różnych radni zgłosili następujące wnioski 

Wniosek Pana Mikołaja Leoniuk radnego wsi Rutka w sprawie: 

-  wyrównania drogi Toporki- Grabowiec i Reduty - Grabowiec 

- Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego wsi Starzyna, Górny Gród w sprawie: 

- dowiezienia żwiru na drogę Starzyna - Bobinka 

Wniosek Pana Aleksego Troc radnego wsi Koryciski w sprawie: 

- usunięcia suchych drzew na drogach powiatowych 

- odkrzaczenia drogi w kierunku poligonu 

Wniosek Pana Andrzeja Karpiuk radnego wsi Długi Bród, w sprawie: 

- możliwości wydzierżawienia zalewu „Bachmaty” 

- sprzedaży mieszkań w bloku w Dubiczach Cerkiewnych 

Wniosek Pana Jana Czmiel radnego wsi Jelonka, Czechy Orlańskie w sprawie: 

- wyrównania drogi do cerkwi w Jelonce 

- naprawy drogi tzw. krakowskiej 

Wniosek Pana Mikołaja Holonko radnego wsi Jagodniki w sprawie: 

- remontu drogi tzw. „morgowaja” oraz drogi powiatowej Jagodniki – Stary Kornin 

Wniosek Pana Mikołaja Rybak radnego wsi Tofiłowce w sprawie: 

- wycięcia gałęzi drzewa przy posesji Mirosława Stepaniuka w Tofiłowcach 

Wniosek Pani Ireny  Szymaniuk radnej wsi Grabowiec w sprawie: 

- naprawy drzwi w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Dubiczach Cerkiewnych 

- odkrzaczenia drogi gminnej Grabowiec – Dubicze Cerkiewne 

Wniosek Pana Michałą Kot  radnego wsi Istok w sprawie: 

- naprawy drzwi w świetlicy wiejskiej w Istoku 

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk radnego wsi Werstok , Wojnówka w sprawie: 

- wyrównania drogi gminnej w Werstoku 

- usunięcia tam bobrowych na rzece Policzna i kanale Istok 

- zgłoszenia konieczności obkaszania dróg powiatowych 



- naprawy ubytków w drogach gminnych i powiatowych 

- doprowadzenia do stanu przejezdności przejazdów kolejowych 

- remontu świetlicy wiejskiej w Wojnówce 

Wniosek Pani  Joanny Sapieżyńskiej  radnej wsi Witowo w sprawie: 

- wymiany żarówki oświetleniowej w miejscowości Witowo 

Do punktu 9 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i 

osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 15:45 zamknął obrady  6 sesji  Rady 

Gminy. 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                              Jerzy Karpiuk 

Protokołowała:  Ludmiła Pietruczuk 

 

 

 


